
 
 
Muut asiat 
 
Kv 09.08.2021 § 47    
      

 
 

Päätös Taina Lonka toivoi valtuustokauden sujuvan hyvässä yhteistyössä ja -
hengessä. Yhdessä pyritään huolehtimaan koko kunnan asioista 
tasapuolisesti ja jotta keskustelua syntyisi kunnan hyväksi. Hän toivoi 
aktiivista osallistumista yhteisiin koulutuksiin, iltakouluihin ja muihin 
tilaisuuksiin. Puheenjohtajan ajatuksiin yhtyivät myös Timo Paajanen, 
Liisa Terävä ja Petteri Laaksonen. Petteri Laaksonen toivoi 
etukäteiskeskusteluja ja toinen toistemme arvostusta. Liisa Terävä nosti 
mietintään valtuustosopimuksen tekemisen työskentelyä tukemaan. 
 
Josefina Nissilä jätti aloitteen lapsiystävällinen kunta -mallin 
käyttöönotosta Rautjärven kunnassa. 
 
Josefina Nissilä haastoi valtuutetut ja luottamushenkilöt 
Työturvallisuuskeskuksen julkaisemaan käytöskampanjaan, jonka 
ajatuksena oli herättää jokaista kunnanvaltuutettua ja 
kuntavaaliehdokasta miettimään omaa käytöstään. 

 


